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VIJEĆNIČKO PITANJE

JOSIP MARKOTIĆ, vijećnik u Gradskom vijeću Grada Splita na 28. sjednici 
Gradskoga vijeća Grada Splita, održanoj  27. ožujka  2024. godine, postavio je 

PITANJE

„Pitanje se odnosi na garažu Lokve koja je službeno kao otvorena 02. studenoga 
2023. kad je počela naplata parkirnih mjesta za građane. Sportsko igralište Lokve nije 
otvoreno tog dana i do dana današnjega stoji zatvoreno, ako se izuzme ona akcija pilanja sa 
brusilicom. Sportsko igralište, Split parking navodno je predao vlasništvu Gradu Splitu, 
pročelnik Negotić tvrdi da je igralište predano na upravljanje Osnovnoj školi Lokve, ali prema 
dostupnim informacijama, nije izvršena nikakva formalna, dokumentirana primopredaja. Ja 
ću samo kratko iskoristiti vrijeme i podsjetiti na kronologiju problema. 

Studeni 2023. gospodin Negotić na sastanku s predsjednikom Kotara upoznat je s 
nedostacima, te je upozoren da je problem puno veći nego što izgleda, da postoje opasnosti 
po zdravlje i živote školske djece. Pročelnik prebacuje odgovornost na ravnatelja škole, 
Osnovne škole Lokve. 

U razdoblju od rujna 2023. do evo sad ovog ožujka 2024., Kotar je slao brojne 
mailove pročelniku Negotiću vezano za otvaranje igrališta i za otklanjanje nedostataka koji su 
u pravilu ignorirani. U međuvremenu u studenom 2023. javljaju se neki roditelji, pišu mailove 
pročelniku Negotiću, apeliraju na njega da se uklone nedostaci na igralištu i da se igralište 
otvori za javno korištenje. Pročelnik im odgovara da je firma AP Atest i procjena obavila 
pregled igrališta, utvrdila potencijalne opasnosti i ugroze za sigurnost učenika, no narednih 
mjeseci ništa se ne poduzima. 

U siječnju ove godine na sastanku na kojem su sudjelovali zamjenik direktora Split 
parking gospodin Bartolić, zamjenik gradonačelnika gospodin Kuzmanić, predsjednik Kotara 
Lokve gospodin Lolić, na tom sastanku je dogovorno da se lista nedostataka podijeli na dva 
dijela, nedostatke koje će rješavati investitor, nedostatke koje će rješavat Grad Split. 



U veljači 2024. ponovno je održan sastanak u Banovini na poziv gradonačelnika, te 
je naloženo pročelniku Negotiću i gospodinu Maretiću da naprave sve što je potrebno, da se 
igralište što prije otvori. 

18. ožujka 2024. predsjednik Kotara šalje mail pročelniku Negotiću da su na igralištu 
Lokve svi radovi spremni i da se igralište može otvoriti bez straha za njihovu sigurnost. No, 
gospodin Negotić i na taj mail se oglušava i ignorira ga, te predsjednik Kotara, kako je na 
kraju cijela javnost upoznata lokalna i nacionalna, otvara igralište brusilicom. 

I sad jednostavno pitanje na kraju, kako je sve ovo moguće? Kako je moguće da 
Upravni odjel za društvene djelatnosti kojem je na čelu gospodin Negotić, unatoč svim 
upozorenjima, naporima, inicijativama koje su dolazile od agilnih, kvalitetnih ljudi koje vode 
kotar Lokve, da se mjesecima zavlači i ignorira ovo pitanje, te da pročelnik dopušta da 
igralište stoji zatvoreno čine osim što je nanio nepravdu svoj djeci Kotara Lokve, nanio i 
popriličnu sramotu i Gradskoj upravi. I osjeća li se gospodin Negotić barem malo 
odgovornim?“

ODGOVOR:

U trenutku kada je bila dogovorena primopredaja objekta „Garaža Lokve – Gripe“ između 
izvođača radova i investitora (tvrtka Split Parking) za kojeg do tada nismo nikakvih saznanja 
o detaljima izgrađenog igrališta na krovu, pozvan sam i ja da kao predstavnik Grada Splita, 
odnosno upravnog odjela nadležnog za odgoj i obrazovanje budem nazočan i primim na 
korištenje i upravljanje školsko sportsko igralište na krovu predmetne garaže.

Prilikom primopredaje sam osobno primijetio određene nedostatke pa zbog tog razloga 
nisam odmah službeno predao igralište ravnatelju OŠ Gripe – Lokve, osim svih ključeva koje 
je trebalo pohraniti u školi. Namjera mi je bila najprije otkloniti uočene manje nedostatke, ali 
prvenstveno je trebalo otkloniti ozbiljnu prijetnju možebitnom ozljeđivanju korisnika, 
oblaganjem betonskog zida mekom oblogom, zida koji se nalazi na samo jedan metar 
udaljenosti od linije gola. Stoga je igralište ostalo zaključano do daljnjeg jer nije bilo sigurno 
za korištenje.

Spomenuta obloga je naručena vrlo brzo, po mjeri i od ovlaštenog dobavljača u Italiji. 

Kad je obloga stigla, dostavljena je na igralište, a izabrani izvođač je tražio dva suha dana 
bez kiše kako bi nesmetano mogao postavljati zaštitu. 

Po završetku radova, obavijestio sam ravnatelja škole da su sada ostvareni sigurnosni uvjeti 
za nesmetano korištenje igrališta i da slobodno može otključati sve terene, te da do daljnjeg 
mogu biti u funkciji 24 sata. 

Kako se ravnatelj Šimić u tom trenutku nalazio na stručnom seminaru u Istri, čuli smo se 
malo kasnije tijekom njegovog vraćanja automobilom u Split. Očito je da baš u tom trenutku 
došlo do nasilnog otvaranja vrata brusilicom.

U međuvremenu su mi se putem maila obraćali novinari različitih medija, roditelji učenika, 
građani/ili susjedi koji žive u GK Gripe-Lokve i svima sam odgovorio odmah, opširno i s 
traženim pojašnjenjima. Nisam odgovarao na anonimne poruke ili one koje su započinjale ili 
završavale s prijetnjama.

Na pitanje „Osjeća li se gospodin Negotić barem malo odgovornim ..“, odgovaram ne, ne 
osjećam se odgovornim ni za što za što me se neopravdano i neutemeljeno proziva.



Osjećam se ponosnim, jer sam se jedino ja ponio profesionalno i odgovorno u trenutku kada 
nitko drugi to nije. 

Dakle, Projektant je projektirao garažu ne poklanjajući dovoljnu pažnju normativima 
dimenzioniranja školskih sportskih terena, izvođač je izveo sve po projektu, također ne 
poznajući državne pedagoške standarde te je objekt (s igralištem) kao takav, predao 
investitoru. Investitor je želio odmah predati igralište Gradu Splitu, jer sam „Split parking“ nije 
ovlašten za upravljanje sportskim igralištem već samo garažom i upravo je u procesu 
prijenos prava upravljanja nad igralištem.

Nitko nije ni pomislio niti spomenuo da je igralište opasno i neprimjereno za korištenje, jer je 
udaljenost betonskog zida toliko mala da je i najmanja neopreznost dovoljna da dovede do 
teškog ozljeđivanja učenika i drugih korisnika, pa i sa smrtnim ishodom.

Još se sjećamo Hrvoja Ćustića, nogometaša NK Zadar koji je točno prije 16 godina na 
službenoj utakmici i na službenom nogometnom igralištu glavom udario u betonski zid uz aut 
liniju. U teškom stanju prevezen je u bolnicu gdje je pet dana kasnije podlegao ozljedama. 
Prvo što se na igralištu nakon toga napravilo bilo je postavljanje debelih mekanih obloga.

Stoga, važnije od toga koliko su radovi na otklanjanju opasnosti trajali, a sve je napravljeno 
najbrže što se moglo, je činjenica da se mislilo na sigurnost građana, a naročito djece. 
Osjećam se zaslužnim što sam tim činom vjerojatno spriječio niz lakših ili težih ozljeda, a 
možda i sličnog smrtnog ishoda.

I na kraju napominjem ono najvažnije: ovdje se radi o školskom sportskom igralištu koje 
pripada školi kao bilo koja druga specijalizirana učionica, jedino su ravnatelj škole i školski 
odbor zaduženi za upravljanje i korištenje igrališta, prvenstveno za realizaciju nastave TZK u 
skladu s godišnjim planom i programom te školskim kurikulumom. Oni su jedini i odgovorni 
za sve što se događa na igralištu kao i u školi tijekom nastave. Igralište se nalazi na 
jedinstvenoj parceli škole i u zoni namjene D5 – osnovno školstvo.

S druge strane, naravno da smo spremni sve slobodne trenutke nakon završetka nastave, 
staviti na raspolaganje djeci i odraslima na slobodno i besplatno korištenje, posebno 
stanovnicima GK Lokve-Gripe. Svima nam je interes da djeca i odrasli svoje slobodno 
vrijeme provode na zdrav, koristan i društveno opravdan način. Ali to ne znači da oni mogu 
postavljati pravila i odlučivati o nečemu što nije njihovo.

Zajednički i partnerski odnos je uvijek poželjan, ali uz poštivanje pravila i unaprijed 
definiranih prava i obveza svih zainteresiranih strana.

        Pročelnik:
Mario Negotić

DOSTAVITI:

1. Gradonačelniku, ovdje – radi odgovora
2. Josip Markotić, elektroničkom dostavom
3. Pismohrani, ovdje
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